
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 28 czerwca 2024 r.  

Or.0003.60.61.2024 

 
Pan 
Andrzej Pałka 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 W odpowiedzi na interpelacje w sprawach: 

1. Umieszczenie w Strategii Rozwoju zadania obejmującego wykonanie 
nakładki bitumicznej wraz z wymianą krawężników w ul. Modrzewiowej – 
informuję, że stan nawierzchni dróg gminnych jest stale monitorowany. Zgodnie z 
zapisami Protokołów – Podstawowego (rocznego) oraz Rozszerzonego 
(pięcioletniego) Przeglądu Drogi z dnia 08.11.2023r. – stan nawierzchni ulicy 
Modrzewiowej uzyskał ocenę „c - zadowalający” natomiast infrastruktura 
odprowadzenia wód opadowych (kanalizacja deszczowa) ocenę „a – bardzo dobry”. 
Uwzględniając powyższe nie zachodzi obecnie pilna potrzeba planowania 
kompleksowego remontu ul. Modrzewiowej.  Ponadto informuję, że staraniem  Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski realizowane jest szereg działań w zakresie remontów, 
przebudów i budów dróg - w pierwszej kolejności tych, które dotychczas nie 
posiadają trwałej nawierzchni lub istniejąca nawierzchnia stwarza zagrożenie dla 
bezpieczeństwa ruchu drogowego. W przypadku stwierdzenia powstania znacznych 
ubytków w nawierzchni jezdni ul. Modrzewiowej zostaną one usunięte w ramach 
bieżącego utrzymania dróg gminnych będących w zarządzie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski. 
 
2. Umożliwienie mycia dużych samochodów (TIR-y) na myjni w MZK w 

Ostrowcu Świętokrzyskim – w załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu 
MZK Sp. z o.o. 
 

Z up. Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Anna Niedbała  
 


